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Spiker:
Plan  reindustrijalizacije  Srbije  trebalo  bi  da  uz  reformu  javnog  sektora  predstavlja  osnovu  stabilnog
makroekonomskog okvira  zemlje u dužem vremenskom periodu  i  o  tome  će biti  reči  na predstojećem
Kopaonik  biznis  forumu,  rekao  je  predsednik  Saveza  ekonomista  Srbije,  Aleksandra  Vlahović.  On  je
podsetio  da  je  i  Vlada  pre  par  dana  donela  odluku  da  formira  radnu  grupu  koja  će  definisati  plan
reindustrijalizacije.
Reporter Nataša Josifović:
Reforma  javnog  sektora  je  osnov  i  to  pre  svega  restruktuiranja  velikih  javnih  preduzeća,  njihova
delimična privatizacija kao i restruktuiranje lokalnih komunalnih preduzeća i uvođenje konkurencije u toj
oblasti, rekao je Vlahović.
Aleksandar Vlahović, predsednik SES:
Definisanje plana reindustrijalizacije bez reformi javnog sektora je jednostavno jedan beskoristan posao.
Ako se ne prihvati činjenica da su neophodne strukturne reforme koje će obuhvatiti reformu tržišta rada,
zatim reformu penzionog sistema, zatim restrukturiranje i reformu javnih preduzeća.
Reporter Nataša Josifović:
Vlahović je podsetio da je važna i reforma penzionog sistema koji podrazumeva i nakon kako obezbediti
kapitalizaciju  penzionog  fonda. On  je  dodao  da  opasnost  za  uspešnu  reformu  predstavlja  činjenica  da
danas ima puno zagovornika takozvanog državnog preduzetništva.
Aleksandar Vlahović, predsednik SES:
Ne treba da se zanosimo da je moguće bazirati budući rast tako što će država biti glavni investitor. To je
pogrešno. Na kraju krajeva takav eksperiment smo imali čitavih 40 ili 50 godina pa je propao, već pre
svega treba da radimo na stvaranju jedne efikasne države, efikasne državne strukture.
Reporter Nataša Josifović:
U  tako  sređenom  makroekonomskom  okruženju  i  privatni  investitori  naći  će  svoje  mesto,  rekao  je
Vlahović. Kopaonik biznis forum biće održan od 13. do 15. marta, a završni dokument skupa biće poslat
Vladi Srbije.
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